



## **Grade 3 and 4 Rabbit Class February and March Newsletter**

Welcome to the Rabbit Class ESL Grade 3 and 4 monthly newsletters for February and March.

Rabbit class did a fantastic job in their first semester; their English ability and confidence are improving all around.

I hope you all had a lovely New Year, and a good rest. I would like to congratulate all the students on their marvelous performance in their slideshow, and also their performance in the classroom. I feel the students have developed a lot since last semester, and I look forward to them continuing in the same manner.

### **Core Material – Reading Unit 2 Week 1**

For February and March our reading class will resume to normal, with the students each taking turns reading passages of the weekly story, and quizzes on comprehension through Q&A. We will continue to learn our vocabulary words through sentence building and practice, learning roughly 10 words at the start and end of the week. Our spelling tests will also resume on each Friday. The vocabulary words will be slightly harder in difficulty progressing to the second semester and we will encourage the students to be using longer and more thought out sentences in accordance.

### **Grammar**

Our grammar class for February and March will have the students learning about common, singular nouns, plural nouns, proper nouns, concrete, and abstract nouns. A common noun is a word that names a person, place, or thing. A proper noun names a special person, place, or thing. It begins with a capital letter. Proper nouns include people's names, towns, states, holidays, days, months, streets, special events, geographical names, and historical periods. A concrete noun names a person, place, or thing that can be seen or identified with any of the five senses. An abstract noun names something that cannot be seen with the five senses, usually to name ideas or feelings – such as 'bravery', 'courage' etc.

### **Google Slides Presentations**

For our Google Slides class in February and March we have a wide range of new topics for the students to be learning, relating to our weekly reading material. The students are encouraged to be using the vocabulary learned from that story/week, and to use their own personalized writing with correct grammar and punctuation.

Unit 2 Week 1 - My favorite Sport

## Unit 2 Week 2 - Places I have visited/want to visit

This concludes the monthly newsletter for February and March.  
Please feel free to ask should you have any questions.

Thank you for reading,  
Teacher Tom.



### **Grade 3 and 4 Rabbit Class February and March Newsletter**

歡迎來到小兔班 **ESL** 三四年級針對二月和三月份的月刊。  
小兔班在他們的第一個學習做的很棒，他們的英語能力及自信心都全面持續進步中。  
我希望您們都有個很美好的新年，以及充分的休息，我想恭喜孩子們在簡報比賽及平時教室的演出都十分出色，我感受到學生們自上個學期起持續進步，同時我也期待他們以相同的態度持續精進自己。

#### **主教材—閱讀 Unit 2 Week 1**

二月和三月份我們的閱讀課程將恢復正常，每位學生將輪流朗讀每週的故事，還有些以問答方式設計的閱讀理解測驗，我們將透由造句學習更多詞彙，一週大約會學到 **10** 個單字，我們拼字考試將持續於每周五舉行，到了第二學期詞彙會較之前更有挑戰性，不過我們會持續鼓勵學生們去使用更長的句子表達相對應的想法。

#### **文法課程**

我們二月和三月份的文法課程將要求學生們學習一般名詞、單數名詞、負數名詞、專有名詞、具體和抽象名詞，一般名詞通常是指人、地或事物的名詞，專有名詞則是指特定的人、地或事物，且通常以大寫字母開頭，專有名詞包含人們的名字、城鎮、州、假期、日期、月份、街道、特別活動、地理名稱及歷史時期，具體名詞通常是指那些能被看見或五官辨識的人、地或事物，抽象名詞則是指些五官難以看見的東西，通常會指些點子或感受，像是英勇及勇氣等。

#### **Google 簡報呈現**

針對二月份及三月份的 **Google Slide** 課程，我們將有更多元的主提供學生們學習，通常主題也會跟每週閱讀教材相關。學生們會被鼓勵從故事中學到的單字並運用正確文法及標點符

號試著寫出個人化的作文。

**Unit 2 Week 1 - My favorite Sport**

**Unit 2 Week 2 - Places I have visited/want to visit**

以上涵蓋了二月份及三月份的月刊

若有任何問題，不必客氣歡迎提問。

最後感謝您的詳閱

**Tr. Tom** 敬上